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Paragraf §§1-35

Sekreterare Josephine Lindström
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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 

Beslut 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) förklarade mötet för öppnat.

Ordföranden Benjamin Dousa (M) och vice ordföranden Elvir 
Kazinic (S) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen 
äger rum den 5 september 2019.

Omedelbar justering gäller där det framgår av underlaget.

Mötet ajournerades klockan 18:15-19.20 för allmänhetens 
frågestund.

Dagordningen godkändes.
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§ 2
Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 
19 juni 2019 justerats den 26 juni 2019.
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§ 3
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
Sociala insatsgruppen (SIG) och familjestödsenheten informerade 
om deras arbete med unga kriminella.
 
Inkomna frågor från stadsdelsnämnden besvarades skriftligen och 
skickades ut per mejl före sammanträdet.
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§ 4
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2019/431
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§ 5
Borttagen på grund av sekretess 
2019/000078
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§ 6
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2019/167
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§ 7
Borttagen på grund av sekretess 
Inspektionen för vård och omsorg avslutar tillsynsärende
2019/000021
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§ 8
Borttagen på grund av sekretess 
Förvaltningsrätten bifaller Inspektionen för vård och omsorgs 
ansökan om särskild avgift enligt socialtjänstlagen
2019/000071
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§ 9
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut som har delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL)
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§ 10
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut som har delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL)
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§ 11
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut som har delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL)
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§ 12
Borttagen på grund av sekretess 
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§ 13
Svar på medborgarförslag om vegetarisk mat som 
standard i skolor och förskolor 
2018/000603

Beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
I Stockholms stads matstrategi som antogs den 27 maj 2019 framgår 
att stadens verksamheter ska sträva efter att erbjuda minst två 
huvudrätter varav en vegetarisk huvudrätt. Förskolorna i Rinkeby-
Kista stadsdelsförvaltning ska implementera matstrategin vilket 
bland annat innebär en minskad mängd animaliskt protein till 
förmån för vegetariska alternativ. Förvaltningen föreslår att 
medborgarförslaget avvisas med hänvisning till direktiven i stadens 
matstrategi.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-27. 

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 14
Synliggör att personer som använder ledar- eller 
assistanshund får vara i kommunala lokaler 
Svar på medborgarförslag
2018/000635

Beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
I november 2018 inkom ett medborgarförslag om att 
stadsdelsnämnden bör förtydliga att ledar- eller assistanshund får tas 
med in i kommunala lokaler inom stadsdelsområdet. 
Förslagsställaren vill att förvaltningen sätter upp dekaler som visar 
att det är tillåtet att ta med sig ledar- och assistanshundar in i 
förvaltningens lokaler.

Förvaltningen anser att det är en god idé att sätta upp dekaler med 
innebörden att ledar- eller assistanshund är tillåtna i förvaltningens 
lokaler. Sedan några år tillbaka finns för staden standarddekaler 
som kan användas. Förvaltningen avser att använda dessa och se till 
att de sätts upp på lämpliga ställen i förvaltningens lokaler.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-05-17.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 15
Trängsel vid busshållplatsen Kista centrum och behov av 
utökad busstrafik 
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S)
2019/000109

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har inkommit med en skrivelse angående 
trängsel vid busshållplats Kista centrum och på stombuss 179. 
Skribenten föreslår att turtätheten på busslinjen ökar eller att det 
sätts in en extra busslinje mellan Kista centrum och Spånga station.

Region Stockholms trafikförvaltning känner till att busslinjen 179 är 
populär och uppger att de anpassat avgångarna därefter. Bland annat 
har de utökat trafiken under morgonrusningen och även satt in fler 
bussar från Kista. De känner inte till att det förekommit bråk på 
grund av trängsel, men har i säkerhetssyfte utrustat kundvärdarna på 
linje 179 med kroppskamera. Syftet är att öka tryggheten och 
förebygga hot, våld- och ordningsstörningar. Trafikförvaltningens 
bedömning är att kamerorna även kan förebygga bråk kring 
trängsel. Planering för att förstärka linje 179 pågår.
 
Förvaltningen anser att Region Stockholms genomförda åtgärder för 
att förbättra framkomligheten och minska trängseln på busslinje 179 
är bra och att bevakningen av frågan ä tillfredställande. 
Förvaltningen förslår att skrivelsen sänds till trafikförvaltningen på 
Region Stockholm samt trafikkontoret för kännedom.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-11.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande:
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Vi socialdemokrater anser det positivt att Region Stockholm följer 
frågan om behov av förstärkning av linje 179. Dock är 
förhållandena fortfarande den 28 augusti 2019 otillfredsställande. 
På morgonen den dagen kom inte alla trafikanter med bussen från 
Rinkeby Centrum.
 
I tjänsteutlåtandet framhålls att sträckan också trafikeras av 
busslinjerna 514 och 517. Där kan konstateras att det bara är 514 
som går genom Rinkeby. 517 går genom Tensta.
 
Vi kan således konstatera att situationen för Rinkebyborna 
fortfarande inte är tillfredsställande, vilket skrivs i tjänsteutlåtandet.
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§ 16
Månadsrapport - juli 2019 
RK 2019/378

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för juli 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen prognostiserar en budget i balans efter planerade 
åtgärder och resultatdispositioner. De åtgärder som beslutas i 
verksamhetsplanen följs. Djupare analyser och mer utförliga 
kommentarer återfinns i tertialrapporter och verksamhetsberättelse.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-09.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 17
Ändring av delegationsordningen 
RK 2019/426

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner ändringar i 

delegationsordningen i enlighet med förvaltningens förslag.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningen ser kontinuerligt över nämndens 
delegationsordning. Den senaste revideringen skedde i juni 2019 
utifrån att skollagen ändrades den 1 juli. Ändringarna utfördes 
endast inom avsnittet för förskola. I föreliggande förslag har 
tillägget ”rektor förskola” respektive ”bitr. rektor förskola” 
genomförts i alla avsnitt i delegationsordningen där det är relevant.
 
Med utgångspunkt från synpunkter från revisionen har ett tillägg 
gjorts i avsnittet om ekonomi. Där anges vem som har rätt att 
makulera fakturor. I avsnittet för HR har delegation till biträdande 
enhetschefer förtydligats. Vidare har tillägg gjorts vid omflyttning 
och avstängning av personal, resor, arbetsmiljöuppgifter, 
tjänstgöringsrapporter m.m. samt kollektivavtal. Punkter om jourtid, 
mertid och övertid etc. föreslås tas bort. Vissa justeringar utifrån hur 
organisationen har förändrats föreslås också.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-06.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 18
Sametingets rapport Samiskt språkcentrums 
utvecklingsmöjligheter för att främja fler samiska språk 
Remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/363

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Sametinget har fått i uppdrag att utreda hur Samiskt språkcentrums 
verksamhet kan utvecklas för att främja fler samiska varianter. 
Sedan tidigare finns språkcentrum i Tärnaby och Östersund. 
Sametinget föreslår två nya språkcentrum: ett i Kiruna och ett i 
Jokkmokk.

Stadsdelsförvaltningen har inget att erinra mot Sametingets förslag 
om två nya språkcentrum och dess lokalisering. Stockholms stad är 
förvaltningsområde för de nationella minoriteterna samiska och 
meänkieli sedan den 1 februari 2019. Det innebär ett ansvar för att 
de nationella minoriteterna kan använda sitt språk i kontakt med 
myndigheter, både skriftligt och muntligt. Förvaltningsmyndigheter 
ska garantera att det finns personal som behärskar språket. 
Kommunen ska också kunna erbjuda förskola och äldreomsorg där 
hela eller delar av verksamheten bedrivs på minoritetsspråket. Via 
Stockholms stads webbplats fanns möjlighet att ansöka om stöd 
under perioden 3-19 juni.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-07.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 19
Övergripande samverkansöverenskommelse mellan 
Stockholms stad och Polisregion Stockholm 
Remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/344

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsledningskontoret och Polisregion Stockholm har tillsammans 
utarbetat en övergripande samverkansöverenskommelse mellan 
Stockholms stad och Polisregion Stockholm. Målet är att öka 
tryggheten och minska brottsligheten. Med utgångspunkt från den 
övergripande samverkansöverenskommelsen kommer lokala 
överenskommelser att utformas. De ska utgå från lokala lägesbilder 
och orsaksanalyser.

Stadsdelsförvaltningen är positiv till innehåll och struktur i den 
övergripande samverkansöverenskommelsen, men har några 
synpunkter. Under Strukturen för arbetet anges att de åtgärder som 
genomförs ”ska vara evidensbaserade”. För att inte begränsa 
möjligheten att prova nya metoder föreslår förvaltningen följande 
tillägg (kursiv text): ”ska så långt möjligt vara evidensbaserade”. 
Överenskommelsen ligger väl i linje med den trygghetsstrategi som 
utarbetas i samverkan mellan Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltningar.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-07.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) och ledamoten Niklas Thorén 
m.fl. (V) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande:
 
Stockholm stad och Polisregion Stockholm har gemensamt tagit 
fram en övergripande samverkansöverenskommelse som syftar till 
att Stockholm ska vara en säker och trygg stad och att brottligheten 
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ska minska. Prioriteringen är att öka säkerhet på de platser där 
brottsligheten är hög idag. Överenskommelsen innehåller många bra 
välbehövliga insatser för att öka samverkan för att skapa en trygg 
stad och såväl minska som att lösa brott av olika slag. Vi anser dock 
att samverkan mellan Stockholm stad och polisen också behövs 
komma till eller behöver utvecklas inom andra områden.
 
Under rubriken prioriterade samverkansområden nämns Särskilt 
utsatta och sårbara brottsoffer. Under rubriken nämns unga 
brottsoffer men inte barn trots att de flesta orosanmälningar om barn 
som far illa handlar om våld mot barn och att barn i synnerhet borde 
ses som särskilt utsatta. Även de som är offer för våld i nära 
relationer och offer för människohandel är grupper som är särskilt 
utsatta och samverkan behöver öka. I arbetet med att minska våldet 
mot kvinnor är det av yttersta vikt att både stad och Polis samverkar 
för att nå fler våldsutövare, både för att stoppa våldet och för att 
lagföra fler. Vi saknar också en analys av kvinnors upplevelser av 
otrygghet i det offentliga rummet och önskar se ökat fokus på just 
otrygghet ur ett jämställdshetsperspektiv.
 
Det är positivt att samverkansöverenskommelsen värderar det 
lokala arbetet som sker i stadens i stadsdelsområden högt. Vi vill 
betona vikten av stadsdelsnämndernas roll i det lokala arbetet och 
det viktiga förebyggande arbete som dess verksamheter genomför. 
För att kunna samordna, samverka och arbeta effektivt krävs dock 
avsatta resurser. Den borgerliga majoriteten har valt att satsa på 
ordningsvakter och kameraövervakning och genomför istället 
nedskärningar som drabbar satsningar på fritidsverksamheter, 
socialtjänsten, medborgarvärdar och förebyggande arbete mot barn 
och unga hårt.
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§ 20
Staden behöver fler Stockholmsrum 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/381

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat en motion av Emilia Bjuggren och 
Anders Göransson (S) om att staden behöver fler Stockholmsrum.

I oktober 2015 öppnades Stockholmsrummet, beläget på bottenplan 
i Kulturhuset. I Stockholmsrummet kan besökare få information om 
den växande staden, b.la. kan man på en stor karta på golvet se vart 
nybyggnation ska ske. Eftersom flera av bostäderna som ska byggas 
byggs på områden som inte ryms på kartan vill skribenterna att 
Stockholmsrummet kompletteras med två filialer.

Förvaltningen anser att Stockholmsrummet är en bra verksamhet 
och menar att genom att öppna filialer missas möjligheten att få en 
helhetsbild av hur Stockholm utvecklas och växer. I första hand bör 
en lösning som möjliggör en helhetsbild i det befintliga 
Stockholmsrummet undersökas. Om en sån lösning inte är möjlig 
kan förslagna filialer inhysas i befintlig verksamhet lokalt 
exempelvis på medborgarkontoren. Utnyttjande av befintliga 
lokaler är kostnadseffektivt och en samlokalisering kan ge flera 
synergieffekter som ökad kunskapsdelning och ökad service till 
medborgarna.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-28.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande:
 
Kommunstyrelsen har remitterat en motion av Emilia Bjuggren och 
Anders Göransson (S) om att staden behöver fler Stockholmsrum. 
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På Kulturhuset har, som motionärerna skriver, Stockholmsrummet 
funnits sedan några år tillbaka. Men stora delar av det Stockholm 
där expansionen kommer att äga rum saknas i den uppbyggda 
modellen, vilket är en klar brist då det är i ytterområdena som 
staden växer. 
 
Västerort tillhör ett av områdena där en snabb förändring redan 
pågår. I vår stadsdel finns ett stort engagemang vid utformandet av 
bostäder, infrastruktur, park och mark.
 
I remissvaret förordar förvaltningen en helhetslösning i det 
befintliga Stockholmsrummet i första hand. Vi socialdemokrater ser 
däremot gärna ett Stockholmsrum för Västerort och att det med 
fördel placeras lokalt i stadsdelen för att där öppna upp och bidra till 
en fortlöpande dialog för en ytterstad under utveckling. Det skulle 
exempelvis kunna inrymmas i Medborgarkontoret i Husby.
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§ 21
Motion om att inrätta ett romskt demokraticenter 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/343

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Sissela Nordling Blanco, Anna Rantala Bonnier och Lisa Palm (Fi) 
har inkommit med en motion till kommunstyrelsen om att inrätta ett 
romskt demokraticenter.

Ett demokraticenter skulle enligt skribenterna fungera som ett 
medborgarkontor med samhällsvägledning och medborgarservice 
men också vara ett nav för arbetet med romska frågor. Centret 
skulle även leda arbetet med kunskapshöjande insatser och 
implementeringen av den stadsövergripande strategin för romsk 
inkludering.

Förvaltningen anser att det är en god idé med kunskapshöjande 
insatser och att fördjupa arbetet med strategin för romsk 
inkludering. Det kan med fördel göras stadsövergripande för att få 
enhetlighet över staden. Förvaltningen föreslår att befintliga 
medborgarkontor kan utgöra det nav som skribenten efterfrågar 
eftersom det tar tillvara på den kunskap som finns i dessa 
verksamheter gällande minoriteter i Sverige.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-18.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 22
Förslag till detaljplan för del av Hornafjord 3 m.fl. i Kista 
Svar på remiss från stadsbyggnadskontoret
RK 2019/356

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har remitterat ett förslag till detaljplan för 
del av fastigheterna Hornafjord 3 och del av Akalla 4:1 i Kista till 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning. Detaljplanen syftar till att 
möjliggöra en byggrätt för ett bostadshus med cirka 100 
bostadsrättslägenheter på en obebyggd del av fastigheten 
Hornafjord 3 som idag används för parkering. Bottenvåningen 
föreslås kunna inrymma två lokaler för centrumändamål, en mot 
Brandesgången och en mot Grönlandsgatan.

Förvaltningen ser positivt på föreslagen bebyggelse. Både ur 
trygghets- och jämställdhetsperspektiv förväntas planförslaget leda 
till tryggare miljöer. Bland annat genom att området, som i 
dagsläget domineras av kontorsbebyggelse, kompletteras med 
bostäder och lokaler för centrumändamål vilket kan leda till att 
området befolkas större del av dygnet. Vid val av 
dagvattenlösningar påtalar förvaltningen vikten av att beakta 
säkerhets- och tillgänglighetsaspekter så att 
dagvattenanläggningarna inte utgör en risk eller försvårar 
framkomligheten. Förvaltningen anser att dagvattenlösningarna 
måste förtydligas i den fortsatta planprocessen. I planbeskrivningen 
föreslås att lokalen för centrumändamål i hörnet 
Brandesgången/Grönlandsgatan kan ta parkmark i anspråk för 
lokalens verksamhet, exempelvis en uteservering. Ytan ligger inte 
inom planområdet utan eventuell användning föreslås lösas genom 
separata avtal. Stadsdelsförvaltningen anser att det är positivt att 
förvaltningen behåller rådighet över gångstråket men att det är 
viktigt att stadsdelsförvaltningen är delaktiga i fortsatt dialog vid 
utformandet av framtida avtal kring parkmarken.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-24.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.
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Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt 
uttalande:
 
Vi socialdemokrater är positiva till att det byggs fler bostäder i 
Kista. Dock finns det i Kista redan en stor mängd 
bostadsrättslägenheter. Därför anser vi det vid nyproduktion, som i 
detta fall, är viktigt att de tillkommande lägenheterna byggs som 
hyresrätter.
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§ 23
Markanvisning för bostäder och skola inom Reykjavik 1 i 
Kista 
Information från exploateringsnämnden
RK 2019/294

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Exploateringsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 23 maj 
2019 att anvisa mark för bostäder och skola inom fastigheten 
Reykjavik 1 till Kommanditbolaget Reykjavik 1 och gav samtidigt 
stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att upprätta en detaljplan för 
området. Markanvisningen innebär en nybyggnation av cirka 125 
lägenheter i flerbostadshus på en obebyggd del av fastigheten som i 
dagsläget nyttjas för parkering. Bolaget föreslår att lägenheterna ska 
upplåtas med hyresrätt. Förslaget innebär även att del av den 
befintliga kontorsbyggnaden planläggs som skola.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-06-12.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 24
Anmälan av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS 
kvartal två 2019 
RK 2019/424

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) kvartalsvis rapportera 
gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader från 
beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera avbrott i 
verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden fram till 
dess att besluten är verkställda. Detta ärende avser rapportering för 
kvartal 2, 2019.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-05.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 25
Arkivinstruktion och arkivorganisation 
RK 2019/430

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Enligt Stockholms stads arkivregler (Kfs 2015:27) ska myndigheter 
i staden fastställa en ansvarsfördelning för hanteringen av allmänna 
handlingar och arkiv.

Med anledning av organisationsförändringar och 
personalomsättningar behöver arkivinstruktionen och 
arkivorganisationen uppdateras. Senaste versionen är från 2014.

Ärendets beredning
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2019-08-08.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.
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§ 26
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 

Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.

Inkommen skrivelse
Skrivelse om "Dricksvattenfontäner vid stadsdelens utegym" av 
Niklas Thorén m.fl. (V).
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§ 27
Borttagen på grund av sekretess 
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§ 28
Uppdragslista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 8 
augusti 2019.
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§ 29
Konferenser och utbildningar 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.
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§ 30
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
RK 2019/235

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 12 
juni 2019.
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§ 31
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
RK 2019/188

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 
13 juni 2019.
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§ 32
Protokoll från rådet trygghet i fastighet och utemiljö 
RK 2019/419

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från rådet trygghet i fastighet och utemiljös 
sammanträde den 27 maj 2019.
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§ 33
Anmälan av delegationsbeslut 
Det förelåg inga delegationsbeslut att anmäla.
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§ 34
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen.

1. Beslut från kommunstyrelsen 2019-06-17 - § 28 Höjning av 
habiliteringsersättningen.

2. Beslut från kommunstyrelsen 2019-06-17 - § 6 - PM: 
Uppföljning av budget 2019 - Tertialrapport 1 per den 30 
april med helårsprognos.

3. Förvaltningsgrupp, protokoll 2019-08-22.
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§ 35
Inkomna medborgarförslag 
Förvaltningen rapporterade att inga medborgarförslag 
hade inkommit inför dagens sammanträde.
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